
Zápis ze schůze výboru TJ Sokol Statenice

konané dne 31. 01. 2025 od 19,30 hod on-line

Přítomni: Jana Špičáková, Petr Poulíček, Soňa Tobišková, Bohuslava Krčková, 
Jan Petera, Lukáš Lorenc, Ivan Machálek
Hosté: Matěj Maxa

Hlavním bodem schůze výboru sokola byl finanční dar Dobré sousedství, který 
činí 500 tisíc korun.

 Petr Poulíček zaslal všem členům výboru cenový návrh od fa REKON-A-
STAV s.r.o. na rekonstrukci šaten a sprch v celkové výši 285.530 Kč bez 
DPH.
 

 Cenovou nabídku na ošetření travnaté plochy fotbalového hřiště od fa 
TESKAHOR na částku 107 992,50 Kč.

 Dále bude nutné dodělat WC dříve než začne fotbalová sezóna (první 
zápas 23.3.2025).

 Ivan Machálek informoval o firmě, která by měla zaslat cenovou 
nabídku na dodělání elektřiny v budově na fotbalovém hřišti.

 Starostka sokola Jana Špičáková – obec nabídla sokolu plechovou boudu 
k uskladnění sportovních pomůcek – otázka, kam by se umístila. 
Plechová bouda je dost velká. Bratr Lukáš Lorenc navrhuje koupit v OC 
dřevěný domek, který by postačil k uskladnění sportovního nářadí.

 Petr Poulíček v nejbližších dnech představí nového trenéra, asistenta 
trenéra a nové posily, které doplní stávající fotbalový tým mužů.

 Matěj Maxa informoval o podání žádosti Můj klub 2025 pro letošní rok, 
žádost vychází na částku 152 500 Kč, ale ta nejspíš bude krácena v 
poměru celková suma z podaných žádostí ku celková alokovaná částka 
dotace.

Schůze byla ukončena 21,00 hod.

Další termín schůze březen 2025, termín bude upřesněn.

Zapsala Bohuslava Krčková


